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 Protokół nr 5/ 2024 

ze wspólnego posiedzenia komisji stałych 

Rady Miejskiej w Łobzie 

w dniu 24 września 2024 r. 

 
Rozpoczęcie posiedzenia – godz. 900 
Zakończenie posiedzenia – godz. 1005 

 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie Komisji Rady Miejskiej w Łobzie – zgodnie z listą 

obecności stanowiącą załącznik nr 1 do protokołu oraz zaproszeni goście – lista obecności 

stanowi zał. nr 2 do protokołu.  

Posiedzeniu przewodniczył, z upoważnienia przewodniczących stałych komisji, 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz. 

Zasadniczym tematem posiedzenia było zaopiniowanie materiałów poddawanych pod obrady 

Rady Miejskiej na sesji w dniu 26 września 2024 roku. Porządek obrad oraz materiały radni i 

zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o posiedzeniu Komisji – 

załącznik nr 3 do protokołu.  

 

1. Otwarcie posiedzenia i stwierdzenie quorum; 

Posiedzenie otworzył Przewodniczący Komisji Budżetowej Rady Miejskiej w Łobzie Wiesław 

Grekowicz. Przywitał wszystkich zebranych. Stwierdził kworum umożliwiające Komisji 

podejmowanie prawomocnych decyzji.  

 

2. Rozpatrzenie wniosków w sprawie zmian do porządku posiedzenia; 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz poinformował, że porządek obrad 

oraz materiały radni i zaproszeni goście otrzymali na piśmie wraz z zawiadomieniem o 

posiedzeniu Komisji. Zapytał, czy są wnioski o zmianę porządku posiedzenia. Wobec braku 

zgłoszeń, Przewodniczący stwierdził, że Komisja obradować będzie zgodnie z porządkiem 

posiedzenia przesłanym w zawiadomieniu o komisji. 

 

3. Wstąpienia sołtysów oraz mieszkańców w sprawach dotyczących funkcjonowania 

gminy; 

Sołtys Sołectwa Worowo Janina Malon serdecznie podziękowała p. Burmistrzowi, p. Sekretarz, 

Karownikom wydziałów rolnictwa i inwestycji,  że po długich staraniach, został podpisany akt 

notarialny w sprawie przejęcia działki od KOWR-u na rzecz Worowa. 

Sołtys Sołectwa Rożnowa Łobeskiego Waldemar Lisik poruszył sprawę dawnego pożaru 

magazynów. Zapytał czy widomo już, kto jest właścicielem tego terenu. Teren jest 

niezabezpieczony i stanowi zagrożenie. Z-ca Burmistrza Tomasz Sobolewski odpowiedział, że 

sprawdzimy to i poinformujemy p. sołtysa w sprawie. 

 

4. Informacja o pracy Burmistrza Łobza w okresie międzysesyjnym; 

Radni oznajmili, że z uwagi na nieobecność p. Burmistrza, na dzisiejszym posiedzeniu komisji 

zapytania wobec powyższej informacji zostaną zadane na sesji.  

 

5.  Informacja o przebiegu wykonania budżetu Gminy Łobez za I półrocze 2024 roku, 

informacja o kształtowaniu się wieloletniej prognozy finansowej, w tym informacja o 

przebiegu wykonania przedsięwzięć Gminy Łobez za I półrocze 2024 roku oraz 

informacja o przebiegu wykonania planów finansowych samorządowych instytucji 

kultury za I półrocze 2024 roku; 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Wiesław Grekowicz poinformował, że niniejszą 

informację, przeanalizowała także Komisja Budżetowa na posiedzeniu w dniu 18 września br.  
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Następnie oddal głos p. Skarbnik Gminy Oldze Radziwanowskiej, która dokonała omówienia 

wymienionych informacji, a w dalszej części dyskusji, udzieliła odpowiedzi na pytania radnych 

zadane wobec niniejszego tematu.  

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian budżetu Gminy Łobez na 2024 rok; 

Skarbnik Gminy Olga Radziwanowska zgłosiła autopoprawkę p. Burmistrza do niniejszego 

projektu uchwały. Następnie omawiając wprowadzane zmiany do budżetu gminy na rok 2024 

udzieliła odpowiedzi na pytania radnych zadane wobec niniejszego projektu uchwały. 

 

Po szczegółowym omówieniu tematu projekt uchwały wraz z autopoprawką zaopiniowano 

pozytywnie przy 14 głosach „za” i 1 „wstrzymującym się”. Głosowało 15 radnych. 

 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXI/155/2020 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie przyjęcia Regulaminu 

utrzymania czystości i porządku na terenie Gminy Łobez; 

Wprowadzenia do tematu dokonała Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony 

Środowiska Małgorzata Różańska. 

Radny Mariusz Wijatyk, zapytał czy wprowadzane zmiany, oznaczają ogłoszenie nowego 

przetargu, czy może wprowadzenie aneksu do umowy.  Kierownik Wydziału Infrastruktury 

Komunalnej i Ochrony odpowiedziała, że przetarg obowiązuje na dwa lata, a wobec tych 

zmiany będziemy aneksować umowę.   

 

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie 

jednogłośnie. Głosowało 15 radnych. 

 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XXI/156/2020 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 30 kwietnia 2020 r. w sprawie szczegółowego sposobu i zakresu 

świadczenia usług w zakresie odbierania odpadów komunalnych od właścicieli 

nieruchomości i zagospodarowania tych odpadów; 

Wprowadzenia do tematu dokonała Kierownik Wydziału Infrastruktury Komunalnej i Ochrony 

Środowiska Małgorzata Różańska. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie 

jednogłośnie. Głosowało 15 radnych. 

 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy drodze wewnętrznej 

położonej na terenie miasta Łobez; 

Omówienia projektu uchwały dokonała Kierownik Wydziału Rolnictwa i Gospodarki 

Nieruchomościami Krystyna Rusak. 

Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Po uzyskaniu dodatkowych wyjaśnień projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie 

jednogłośnie. Głosowało 15 radnych. 

 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XL VI/316/2021 Rady 

Miejskiej w Łobzie z dnia 16 grudnia 2021 r w sprawie ustalenia wysokości opłaty za 

pobyt dziecka i maksymalnej wysokości opłat za wyżywienie dzieci w Żłobku Miejskim 

Bajkowa Kraina w Łobzie; 
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Pytań i uwag nie zgłoszono. 

Projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. Głosowało 15 radnych. 

 

11. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla 

Powiatu Łobeskiego na realizację zadania pn. "Świadczenie usług medycznych w zakresie 

diabetologii"; 

Radny Antoni Kużel zwrócił uwagę na duże zainteresowanie, brak miejsc i trudności z 

dostaniem się diabetologa.  

Radny Adam Hlib, zapytał co będzie ze świadczeniem tych usług w roku przyszłym.  

Wiceprzewodniczący Rady Mariusz Szpryngacz odpowiedział, że za świadczenia 

diabetologiczne odpowiedzialne jest starostwo powiatowe. Z racji tego, że gminy partycypują 

w kosztach tego świadczenia, to jako powiat musimy zachować parytet dla wszystkich gmin.  

Na te chwilę pilotażowo wprowadziliśmy świadczenia na cztery miesiące. Już wiemy, że 

potrzeby są ogromne. Będziemy szukać najlepszych rozwiązań.     

Po szczegółowym omówieniu tematu projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. 

Głosowało 15 radnych. 

 

12. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie przeprowadzenia konsultacji 

społecznych dotyczących zmiany w Statucie Sołectwa Unimie; 

Wprowadzenia do tematu dokonała Sekretarz Gminy Magdalena Chmura, poinformowała, że 

przedmiotem konsultacji będzie propozycja zmiany zapisów dotyczących zasad wyboru 

sołtysa. Proponujemy zmianę §29 statutu sołectwa Unimie, aby na funkcję sołtysa lub członka 

rady sołeckiej, kandydować mogły osoby, będący mieszkańcami gminy Łobez, a nie tylko 

mieszkańcy sołectwa.  

Po omówieniu tematu projekt uchwały zaopiniowano pozytywnie jednogłośnie. Głosowało 15 

radnych. 

13. Komunikaty i informacje. 

Komunikatów i informacji nie zgłoszono. 

14. Zamknięcie posiedzenia. 

W związku z wyczerpaniem porządku posiedzenia Przewodniczący Komisji Budżetowej 

Wiesław Grekowicz zamknął wspólne posiedzenie komisji stałych Rady Miejskiej  

w Łobzie.  

Protokół sporządzono w jednym egzemplarzu. 

 

 

 

Przewodniczył 

                  Przewodniczący Komisji  

 Budżetowej 

 

Wiesław Grekowicz 

 

                 

Protokołowała: 

Aneta Dajnowska 


